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PÄEVAKORD:

1. Õpilaste arvu kasv ja ruumide kitsikus
2. Jooksvad küsimused.

ARUTELUDE KOKKUVÕTTED JA SEISUKOHAD

1) Ruumipuudus

Koolijuht Marge Süld tegi ülevaate õpilaste arvu kasvu kohta 10 aasta, 3 aasta ja
käesoleva õppeaasta lõikes. Õpilaste arvu tõusu tingib suuresti hooldusõppele
suunatud õpilaste hulk. Käesoleval hetkel on mitmed hooldusõppe klassid sunnitud
õppetööd läbi viima õpilaskodu selleks kohandatud ruumides. Lisaruumide
saamiseks alustati Tallinna Haridusametiga läbirääkimised konteinermaja
paigaldamise osas koolihoone kõrval asuvale linna vabale krundile.

Läbirääkimiste seis täna: Tallinna Haridusamet palus esialgset projekti muuta, sest
hooldusklassidele vajamineva pinna moodustamine konteinermajadest esitab liialt
spetsiifilised lisatingimused nende õppetööks kohandamiseks.

Direktor lisas, et isegi kui moodulmaja arvelt saame lisaruumi õppetöö läbiviimiseks,
ei suuda kooli söökla toitlustada rohkemat kui 300 õpilast. Järgmise õppeaasta
2024-2025 prognoos näitab, et õpilaste arv ületab kindlasti 300 piiri.



Koolijuhi ees on dilemma, munitsipaalkoolina peame õpilased kooli vastu võtma, aga
ruumide puuduse tõttu on keeruline tagada õpilastele sobivaid ja igati toetavaid
õppimistingimusi.

Arutelu jätkuks leidis hoolekogu, et on oluline jagada koolikohtade kirsikusest
tulenevat muret suurema ringi lapsevanematega, et ühiselt sellele probleemile
ühiskonnas tähelepanu pöörata ning lahendusi otsida. Esimeseks sammuks on
Tallinna Tondi Kooli lapsevanemate pöördumine Tallinna Haridusameti ja
linnavalitsuse poole. Edasised sammud: kutsuda kokku ümarlaud koos laste
ombutsmaniga ja teiste oluliste võtmeisikutega, moodustada lastevanemate ja teiste
erikoolidega ühine infokanal nii öelda “hääletoru”.

Hoolekogu liikmed tegelevad antud küsimusega koosolekuväliselt edasi.

2) Jooksvad küsimused:

1. Koolilõpetanute edasiõppe võimaluste ja tugikeskuste kohtade kesine seis
Tallinnas ja Harjumaal.

Tallinnas ja Harjumaal on kesine seis HEV õpilaste edasiõppeks, kohtade puudus
päeva- ja tugikeskustes ning tööhõives - see on samuti väga suur valupunkt, millele
peab linna- ja riigijuhtide tähelepanu pöörama.

Hoolekogu võttis info teadmiseks. Näeb, et teema seostub ja kaasneb
päevakorrapunktis 1 kirjeldatud probleemiga.

2. Haraka tänava liikluse ümberkorraldus.

Hetkeseis ei ole hoolekogu liikmetele teada. Marge Süld lubas uurida Kristel Geinelt,
kas teemaga on tegelema hakatud ja kuhu jõutud.

Hoolekogu arutab küsimust järgmisel koosolekul.

3. E-kool kui infokanal kodu ja kooli vahel

Kuna õpilaste arv on tõusuteel, peab kool järjest olulisemaks, et lapsevanemad
saavad oma lapse õppetööd ja koolielu puudutava info kätte e-kooli vahendusel.
Direktor lubas järgmiseks koosolekuks uurida infojuhilt statistikat, mis kirjeldab meie
kooli õpilaste ja lapsevanemate e-kooli kasutust

Hoolekogu arutab küsimust järgmisel koosolekul.



4. Hoolekogu laiendatud koosseis ja selle töövorm

Hoolekogu arutas põgusalt hoolekogu laiendatud koosseisu vajadust ja selle
võimalikku töövormi.

Jäädi seisukohale, et lastevanemate üldkoosolek on piisav ja kui vajadus tekib,
võetakse teema uuesti päevakorda.

5. Kanal 2 kajastab meie kooli õpilaste arvu tõusu ja ruumipuuduse teemat

Kanal 2 saade “Minu Tallinn” kajastab teemat 14. Aprilli 2024 saates. Uudistesaate
toimkond käis koolis kõnelemas nii õpilaste, õpetajate kui lapsevanematega.

Hoolekogu võttis info teadmiseks.

6. Uus hoolekogu koosoleku aeg 5. juunil kell 18.00

(allkirjastatud digitaalselt) (allkirjastatud digitaalselt)
________________ ____________________
koosoleku juhataja koosoleku protokollija
Kati Sikk Silvia Paluveer


